

## Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

*(le français suit)*

FOR IMMEDIATE RELEASE

OTTAWA, November 27, 2014 – The Right Honourable Beverley McLachlin, Chief Justice of Canada, welcomes the appointment by Prime Minister Stephen Harper of Ms. Suzanne Côté to the Supreme Court of Canada. “Ms. Côté is appointed directly from the Bar of Quebec, after a distinguished career as an advocate”, said Chief Justice McLachlin. “She brings extensive expertise in commercial and civil law, as well as a wealth of experience in public law. I look forward to her contributions to the Court.”

Justice Côté’s appointment is effective on December 1, 2014, and she will be sworn in as a judge of the Supreme Court of Canada on a date to be announced.

For further information contact:

Owen M. Rees  
Executive Legal Officer  
(613) 996-9296

\* \* \*

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OTTAWA, le 27 novembre 2014 – La très honorable Beverley McLachlin, Juge en chef du Canada, a chaleureusement accueilli la nomination par le Premier ministre Stephen Harper de M<sup>e</sup> Suzanne Côté à la Cour suprême du Canada. « M<sup>e</sup> Côté est nommée directement des rangs du Barreau du Québec, après une carrière distinguée en tant qu’avocate », a déclaré la juge en chef McLachlin. « Elle possède une expertise considérable en matière de droit civil et commercial, ainsi qu’une vaste expérience en droit public. Je me réjouis de savoir que la Cour pourra bientôt profiter de son apport à ses travaux. »

La nomination de la juge Côté entre en vigueur le 1<sup>er</sup> décembre 2014. La date à laquelle elle prêtera serment comme juge de la Cour suprême du Canada sera annoncée plus tard.

Pour plus de renseignements :

Owen M. Rees  
Adjoint exécutif juridique  
(613) 996-9296